
 

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I BIRKENES SPORTSFISKEFORRENING 14. mars 2024 PÅ BSF’S LOKALE 

(Speiderhuset) 

15 medlemmer til stede. 

Leder Rune Bergstøl ønsket velkommen. 

Sak 1. Godkjenning av innkalling og saksliste   Innkalling og saksliste godkjent. 

 

Sak 2. Valg av møteleder.     Rune Bergstøl valgt. 

 

Sak 3. Valg av referent.        Harald Johnsen ble valgt. 

 

Sak 4. Valg av 2 til å underskrive protokollen. 

Steffen Bergstøl og Kristian Hye ble valgt til å underskrive protokollen. 

Sak 5. Årsmelding. 

Rune Bergstøl gikk igjennom årsmelding som ble godkjent. 

Sak 6. Regnskap 

Godkjent 

 

Sak 7. Kontingent. 

Kontingent ble vedtatt uendret, kr. 200 for enkeltmedlemmer og kr. 300 for familie. 

Sak 8. Budsjett 

Godkjent. 

Sak 9. Valg 

- Leder Rune Bergstøl var på valg, ble gjenvalgt. 

- Kasserer Torbjørn Gjertsen var på valg, ble gjenvalgt. 

- Styremedlem Erik Åmlid var på valg, ble gjenvalgt. 

- Styremedlem Helge Løland var på valg, ble gjenvalgt. 

- Valgkomite Kai Helge Åmlid var på valg, ble ikke gjenvalgt. Kim Rasmussen ble valgt inn. 

- Revisor Torstein Arne Svendsen var på valg, ble gjenvalgt. 

Sak 10. Innkomne saker 

Sak1. «Vannføring i Boenfossen er en hindring for laksen!»  

Steffen Bergstøl legger frem en sak ut ifra egne observasjoner og erfaringer om at han er 

bekymret for at dagens konsesjonspålagte krav for vannføring i Boenfossen ved kraftproduksjon, 

ikke er ideelt for laksen mtp. at den har få tilfeller hvor det er ideelle forhold for å gå i fossen. 

Det blir stilt forslag i årsmøtet om å protokollføre innlegget og om «årsmøtet i BSF» kan stille seg 

bak innlegget. Dette for å ha noe på «papiret» å jobbe videre med. 

Sak 11. Eventuelt 

Det er en liten bekymring for minkende medlemstall, og det blir stilt spørsmål om foreningen gjør 

nok for å rekruttere nye medlemmer, da helst rekruttering av ungdommer. 

Flere forslag blir nevnt: 

- Utvalg for å jobbe med aktiviteter. 



- Reklamere mere på sosiale medier – få ut informasjon. 

- Satse på innlandsfiske, appellere mere til de unge. 

- Kjøpe inn utstyr (haspelstenger). 

- Kristian og Lars inviterer unge medlemmer inn i aktivitetskomiteen. 

 

Leder av NTF, Jørgen Birkenes kom for å ta en prat. Han lurte på hva BSF kunne hjelpe til med for å 

få flere og unge fisker til å komme til Tovdalselva for å fiske. 

Han ble utfordret til å: 

- Endre dagskortene fra døgnkort til 24 timers kort. Fiskeren bør selv kunne velge når på døgnet 

kortet skal gjelde i fra. Det er mange fisker som syns dette er tungvint. 

- Gjøre gratis fiskekort for ungdom (frem til 18 år) tilgjengelig på nettet, for at det skal bli enklere 

å få tak i. 

- Innføre rabaterte priser på ungdomskort (18 – 23 år) 

 

 

Takk til engasjerte medlemmer som møtte opp! 

 

Referatet godkjent og underskrevet av de to valgte på årsmøtet. 

 

Steffen Bergstøl                                                                Kristian Hye                   

       Sign.                                                                                     Sign.   


